
1. ΚΑΤΩ ΤΑ ΧΕΡΙΑ ΑΠ ΤΑ ΔΕΝΤΡΑ

Μέσο: . . . . . . . . .ΠΟΛΙΤΗΣ
Ημ. Έκδοσης: . . .21/02/2022 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .21/02/2022
Σελίδα: . . . . . . . . 21

Η διαμαρτυρία
πραγματοποιήθηκε το

Σάββατο το μεσημέρι στον
επηρεαζόμενο χώρο του
Λανιτείου από το Κίνημα

Οικολόγων με την
υποστήριξη της σχολικής

εφορείας Λεμεσού Οι

διαμαρτυρόμενοι
κρατούσαν πανό που

έγραφε κάτω τα χέρια από
τα δέντρα ενώ υπήρχαν

και πολλά παιδιά που

διαμαρτύρονταν για την
ενδεχόμενη καταστροφή

μέρος του παιδότοπου

Κάτω τα χέρια απ τα δέντρα
Εκδήλωση διαμαρτυρίας για το ενδεχόμενο κατασκευής κυκλικού κόμβου στη διασταύρωση Αγίας Φυλάξεως και

Μακαρίου Γ Για παρωχημένες απαιτήσεις του τοπικού σχεδίου Λεμεσού έκανε λόγο ο Άλκης Πάπης των Οικολόγων

ΓΡΑΦΕΙ ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΖΟΥΡΟΣ

Με
εκδήλωση διαμαρτυρίας

συνεχίστηκαν οι αντιδράσεις στη
Λεμεσό σχετικά με την πρόθεση
για κατασκευή κυκλικού κόμβου

στη διασταύρωση Αγίας Φυλάξεως και
Μακαρίου Γ περιοχή Καφέ Παρί Η

διαμαρτυρία πραγματοποιήθηκε το
Σάββατο το μεσημέρι στον
επηρεαζόμενο χώρο του Λανιτείου από
το Κίνημα Οικολόγων με την
υποστήριξη της σχολικής εφορείας
Λεμεσού
Το παρών τους στην εκδήλωση έδωσαν
αρκετά στελέχη της ηγεσίας του
Κινήματος Οικολόγων καθώς επίσης
και μέλη της σχολικής εφορείας
Λεμεσού και της επαρχιακής επιτροπής
του ΕΤΕΚ Οι διαμαρτυρόμενοι
κρατούσαν πανό που έγραφε κάτω τα
χέρια από τα δέντρα ενώ υπήρχαν και
πολλά παιδιά που μαζί με τους γονείς
τους διαμαρτύρονταν για την
ενδεχόμενη καταστροφή μέρος του
παιδότοπου
Μιλώντας στους εκπροσώπους των
MME ο αναπληρωτής πρόεδρος του
Κινήματος Οικολόγων Άλκης Πάπης
υποστήριξε πως η μελέτη για τον
κυκλικό κόμβο βασίζεται σε
παρωχημένες απαιτήσεις του τοπικού
σχεδίου Λεμεσού ενώ η μελέτη για το
ΣΒΑΚ Σχέδιο Βιώσιμης Αστικής
Κινητικότητας τέλειωσε μόλις
πρόπερσι Συνέχισε πως η μελέτη

για τον κόμβο είναι ένα ακαδημαϊκό
κείμενο Ας τους δώσουμε το ποδήλατο
για να διασταυρώσουν τον κυκλικό
κόμβο Αγίου Νικολάου για να
καταλάβουν τι σημαίνει οδική
ασφάλεια ας πάνε πεζοί να
διασταυρώσουν τον κόμβο Αγίου
Νικολάου να δουν πώς τον
διασταυρώνει ο πολίτης και μετά ας
κάνουν κυκλικό κόμβο σε αυτό το
σημείο
Προσθέτοντας πως μόνο και μόνο ότι
βάζουν πόδι εντός του Λανιτείου και εντός
αυτού του χώρου θα έπρεπε να
σταματήσουμε να συζητούμε και
διερωτήθηκε αν τα αρμόδια υπουργεία
προωθούν βιώσιμη αστική κινητικότητα ή

προωθούν άλλα σχέδια Αν δεν
μειωθούν τα αυτοκίνητα αν δεν δώσουμε
κίνητρα στον πεζό αν δεν μπουν βιώσιμες
αστικές κινητικότητες στην πράξη αν δεν
έχουμε λεωφορεία δημόσια συγκοινωνία
αποτελεσματική αξιόπιστη και πυκνή δεν
πρόκειται να αλλάξει τίποτε κατέληξε στη
δήλωσή του
Από πλευράς του ο πρόεδρος της
επαρχιακής Επιτροπής του ΕΤΕΚ Ντίνος
Έλληνας δήλωσε πως από το 2009
που ήρθε εις γνώση τους το ζήτημα
τάχθηκαν ενάντια 0 λόγος είναι ότι
ένας κυκλικός κόμβος δεν μπορεί να
λύσει τα προβλήματα Πρόσθεσε πως
500 μέτρα πάρα πέρα υπάρχει άλλος

κόμβος με πολλά προβλήματα/Ηρθε το
ΣΒΑΚ και αυτό πρέπει να
εφαρμόσουμε κόστισε γύρω στις 900
χιλιάδες ευρώ και με βάση αυτό πρέπει

Το παρών τους
στην εκδήλωση
έδωσαν αρκετά
στελέχη της
ηγεσίας του

Κινήματος
Οικολόγων
καθώς επίσης
και μέλη της
σχολικής
εφορείας
Λεμεσού και

της επαρχιακής
επιτροπής του
ΕΤΕΚ

να λειτουργήσει πλέον η σκέψη μας για
τους σχεδιασμούς

Οι αρχές του ΣΒΑΚ λένε ότι πρέπει να
προωθήσουμε τον άνθρωπο να
βοηθήσουμε την πεζοκίνηση να
βοηθήσουμε την ποδηλατοκίνηση να
βοηθήσουμε τα δημόσια μέσα μαζικής
μεταφοράς Σε έναν κυκλικό κόμβο δεν
μπορεί ούτε ποδήλατο να πάει ούτε ο
άνθρωπος να περπατήσει ούτε στάσεις
λεωφορείου να μπουν κοντά
πρόσθεσε
Ο πρόεδρος της σχολικής εφορείας
χαιρέτησε την εκδήλωση που
πραγματοποιήθηκε και ευχαρίστησε τον
κόσμο για την παρουσία του Σχετικά με
το ζήτημα του καταπιστεύματος του
Λανιτείου είπε πως είναι μία ξεκάθαρη
υπόθεση υπάρχει νομική γνωμάτευση
με άλλο θέμα χωρίς την απόφαση της
σχολικής εφορείας που είναι αρνητική
δεν μπορεί να προχωρήσει Είναι
αρνητική γιατί δεν έχουμε πεισθεί ότι
μπορεί να εξυπηρετήσει την πόλη Δεν
είμαστε ειδικοί αλλά και το ΕΤΕΚ

προτείνει άλλες λύσεις και προτάσεις
Απαντώντας σε ερώτηση κατά πόσον
μπορεί να γίνει απαλλοτρίωση είπε
Στο παρελθόν υπήρξε απαλλοτρίωση

του χώρου της Γ αστικής από το
Υπουργικό Συμβούλιο Τάσσου
Παπαδόπουλου του 2009 για δημόσιο
συμφέρον αλλά το 2016 με απόφαση
του Ανώτατου Δικαστηρίου μας
επιστράφηκε πίσω ο χώρος και λέει ότι
δεν μπορεί να απαλλοτριωθεί χώρος
που είναι κάτω από καταπίστευμα
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